
1
.....	 I

	

I1111111I I ~i li~l_illlllf

országgyűlési képviselő

	

zággyű iós 1"1 1

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

lro,- .̂ :ys.z m: 10

Élet 2011D

Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A 2011. évi hatósági munkáról 2 .”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem „A 2011 . évi hatósági munkáról” című írásbeli kérdésemre adott válaszát .
Abban arról tájékoztat, hogy a korábbi évekhez hasonlóan a hatóság munkatársai sok esetbe n
találták parlagfüvesnek az osztatlan közös tulajdonban lévő területeket, amelyek problémás é s
elhúzódó ügyeket okoznak. Továbbá gyakori vitára adnak okot, az ún. egymás között megosztott
ingatlanok, amelyekről nincs hivatalos, vagy mindenki által aláírt dokumentum, illetve vázrajz .
Ilyen esetekben a hatósági eljárás megindítását követően a „vétkes” ügyfelek sokszor nem ismerik
el, hogy ők a parlagfűvel fertőzött területrész „használói”. Végül arról is beszámol, hogy
haszonbérbe adás esetén is gondot okoz az, hogy a földhasználatot nem jelentik be a
földhivatalokhoz, melynek következtében az ingatlan-nyilvántartásban szerepl ő tulajdonos, vagy
földhasználó ellen indul meg a hatósági eljárás. Ezen eljárás esetében a tényleges földhasználó
sokszor nem ismeri el, hogy az adott id őszakban ő „művelte” a parlagfűvel fertőzött ingatlant.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan kívánják a fent említett problémákat kezelni, hogy a jövőben ugyanezen problémák
ne merüljenek fel?

Válaszából az is kiderül, habár a 2011-es év semmivel nem volt kedvezőbb a parlagfű pollenjének
számát illetően, mint az azt megelőző év, mégis ugyanazon időszakokat összehasonlítva, 2010-be n
jóval több esetben és területen rendeltek el közérdekű védekezést és magasabb bírságot is szabtak
ki .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mivel magyarázza ezt?
Mikorra várható a 2011-es év lezárása a parlagfűvel kapcsolatos hatósági munkát illetően?



Megjegyezném, hogy a legutoljára kizárólag parlagfű témájában tartott Fenntartható fejl ődés
bizottsági ülésen, azzal a kéréssel fordultunk Dr . Kardeván Endre államtitkár úrhoz, hogy novembe r
hónapban, küldje meg részünkre a témában készített éves beszámolót .

Végül kérem Miniszter Urat, hogy az ez évi hatósági munka lezárását követ ően, ismételten küldj e
meg részemre a 2011 . évi adatokat összevetve a tavalyi év eredményeivel is .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . december 5 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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